
Afd. 131 - Referat fra bestyrelsesmøde den 1/7 2019 

Til stede: Jørn, Palle, Henrik 

Afbud: Vita 

Ref: Sussanne 

 Der er kommet nye husnumre op på samtlige boliger i afd 131. Udseendet af disse bør drøftes på 

Afdelingsmødet i september. Indtil da sættes det fortsatte arbejde med disse skilte i bero. 

 

 Ved sidste afdelingsmøde blev det aftalt at der i afdelingen skulle være et skilt med en planoversigt 

over afdelingen op. Dette er endnu ikke kommet. 

 

 

 De udskiftede stolper fra carporte og terrasser skal ikke gemmes.  

 

 Flagstangen er i dårlig stand og bør udskiftes. Ikke blot repareres. Jørn henvender sig til Søbo. 

 

 Budget for 2020 er underskrevet af bestyrelsen. 

 

 Afdelingsmødet er datosat til den 17. september kl. 18.30 i fælleshuset. Evt punkter til mødet skal 

være Formanden Jørn Søgaard i hænde senest den 25. august. Beboere der har punkter til mødet, 

skal selv have fremmøde, da punktet ellers ikke bliver drøftet.  

 

 Græsslåning på fællesarealer drøftes endnu engang på afdelingsmødet i september. 

 

 Der er kommet en ny bænk til legepladsen som ikke er samlet. Den er opmagasineret i skuret ved 

flagstangen. Bestyrelsen har drøftet hvorvidt den vil blive brugt på legepladsen, da ingen af 

bestyrelsens medlemmer oplever at legepladsen bliver brugt. Vil det være mere gavnligt at lave et 

område ved f.eks. flagstangen, hvor bænken kunne placeres? Punktet tages med til afdelingsmødet 

i september.  

 


